

Date: 02/02/2021

التاريخ: 2021/02/02

## Appointment of Head of Internal Audit

## تعيين رئيس قسم التدقيق الداخلي

Further to the disclosure made on 1<sup>st</sup> December 2020, about the resignation of Mr. Kanna Biran, the former head of the internal audit department of Oman Investment and Finance Company SAOG "the Company".

إلحاقاً للإفصاح الصادر بتاريخ 1 ديسمبر 2020م عن إستقالة الفاضل/ كنا بيران، رئيس قسم التدقيق الداخلي السابق لشركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع "الشركة".

We are pleased to announce the appointment of Mr. Faris Mohammed Al Sharji as Head of Internal Audit.

يسرنا ان نعلن عن تعيين الفاضل/ فارس بن محمد الشرجي كرئيس قسم التدقيق الداخلي للشركة.

Mr. Al Sharji holds a Bachelor's degree in Accounting and has many qualifications in Audit Management, and has more than 10 years of practical experience in the field of internal audit, compliance and risk.

الفاضل/ فارس الشرجي حاصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة ولديه العديد من المؤهلات في إدارة التدقيق، ويتمتع بخبرة عملية تزيد عن 10 سنوات في مجال التدقيق الداخلي والإلتزام والمخاطر.

We wish Mr. Al Sharji all the best in his endeavors with the Company.

ونتمنى للفاضل/ فارس الشرجي كل التوفيق والنجاح في مسيرته مع الشركة.

The same is placed for the information of our Shareholders.

وهذا لعلم مساهميننا الكرام.

With regards,

مع خالص الشكر والتقدير،،،

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

